

2011 年 5 月 17 日
17 May 2011

酒牌局公開聆訊結果
Liquor Licensing Board's Decision on Open Hearing Cases

個案 Case	酒牌局的決定 Liquor Licensing Board's Decision
Brasserie Le Fauchon & Wine Bar 考慮撤銷酒牌	撤銷酒牌。
The Wine Bar by Paul's Kitchen 酒牌續期申請	同意續發為期 12 個月的酒牌，並維持酒牌上原有的附加持牌條件。
The Wheel Application for Transfer and Renewal of Liquor Licence	(a) Approved application for transfer of liquor licence; and (b) Agreed to issue a 12-month liquor licence with the retention of existing additional licensing conditions.
Jem Application for Amendment (Change of shop sign and Change of business nature from “Bar & Restaurant” to “Coffee Shop”) of Liquor Licence	Approved application for amendment (Change of shop sign and Change of business nature from “Bar & Restaurant” to “Coffee Shop”).

<p>五十嵐日本料理 Igarashi Japanese Restaurant 新酒牌申請</p>	<p>同意簽發為期 12 個月的酒牌。</p> <p>（由於有關處所目前未獲簽發有效的食肆牌照，按現行政策，本局會待處所獲發有效食肆牌照後，才安排簽發新的酒牌。倘若有關處所只獲發暫准普通食肆牌照，本局會先行簽發一個與暫准普通食肆牌照相同有效期的酒牌。待處所再獲發有效食肆牌照後，才安排簽發餘下期限的酒牌。）</p>
<p>Club Star 酒牌續期申請</p>	<p>同意續發為期 6 個月的酒牌，並維持酒牌上原有的附加持牌條件。</p>

註：有關上述酒牌局的決定及理據，本局會個別另函通知申請人。

Note : Notice in writing of the Board's decision above, together with reasons, will be given to individual applicants separately.